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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

 

ZAPYTANIE 

 

 

w sprawie remontów i wysokości środków przeznaczonych na remonty w wildeckich 

szkołach ponadpodstawowych 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

proszę o informację, jakie remonty wykonano i jakie kwoty wydano na remonty w V LO im. 

Klaudyny Potockiej oraz Branżowej Szkole I Stopnia nr 42 w Poznaniu w roku 2021, 2022 i 

2023 (ewentualnie jakie prace są w toku i jaki jest ich planowany koszt). 

   

 

 Z poważaniem 

 Dorota Bonk-Hammermeister 

Dorota Bonk-Hammermeister 
Radny Miasta Poznania 
 
 

Poznań 18 sierpnia 2023 r. 


